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Protokół Nr 9/2025 
z posiedzenia Komisji Statutowo - Regulaminowej 

w dniu 20 stycznia 2025 r.  

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Statutowo–Regulaminowej otworzyła Wiceprzewodnicząca Komisji, Alicja 
Wójcik. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz Anna Wąsowicz – Sekretarz Powiatu.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Wiceprzewodnicząca Komisji, Alicja Wójcik przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji Statutowo-Regulaminowej za 2024 r. 

5. Sprawy bieżące 

6. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. PRZYGOTOWANIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI STATUTOWO-REGULAMINOWEJ ZA 

2024 R. 

Dyskutowano o sprawozdaniu z działalności Komisji Statutowo-Regulaminowej za 2024 rok.  

Alicja Wójcik mówiła o ujednoliceniu kwestii sporządzania sprawozdań rocznych z działalności 
Komisji w sytuacji zmiany jej składu.  

Dyskutowano o opinii radcy prawnego odnośnie kwestii przygotowywania sprawozdania.  

Anna Wąsowicz zapewniła, że skonsultuje się z radcą prawnym w tym zakresie.  

Alicja Wójcik zaproponowała przegłosowanie sprawozdania sporządzonego za okres od maja do 
grudnia oraz uzupełnienie sprawozdania o okres od stycznia do kwietnia 2024r.  

Katarzyna Stadnik zgłosiła wniosek, aby w statucie zmodyfikować zapis by komisje na koniec 
kadencji przygotowywały sprawozdania ze swojej działalności.  

Romana Maziej-Niewczas podzieliła propozycję zgłoszoną przez Radną, Katarzynę Stadnik. 
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Wojciech Pałka dodał, że leży to w kompetencji Przewodniczącego Rady.  

Alicja Wójcik poprosiła, aby Biuro Rady przesłało protokoły za okres styczeń-kwiecień i 
poinformowała, że Komisja spotka się na jeszcze jednym posiedzeniu, w dniu sesji.  

Nie było więcej głosów w dyskusji.  

Komisja jednogłośnie - 4 głosami za – przyjęła sprawozdanie Komisji za 2024 rok.   

5. SPRAWY BIEŻĄCE 

Wojciech Pałka zaproponował aktualizację statutu pod względem analizy zapisów.   

Dyskutowano o wyborze Przewodniczącego Komisji.  

Alicja Wójcik poinformowała, że wybór Przewodniczącego odbędzie się w pełnym składzie a prace 
nad statutem można by było rozpocząć od kwietnia.  

6. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Wiceprzewodnicząca Komisji, Alicja Wójcik zamknęła 
posiedzenie Komisji Statutowo - Regulaminowej.  

 

 Wiceprzewodnicząca Komisji 
 Statutowo- Regulaminowej 
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Protokołowała: Ewa Widórek 


